
 

 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ OSADNÍHO VÝBORU HORNÍ KOSTELEC DNE 7. BŘEZNA 
2024 

 

PŘÍTOMNÍ ČLENOVÉ OV: 

Pavel Holzäpfel, Martin Pilát, Vladimír Kábrt, Ladislav Kollert, Martin Nývlt, Vojtěch Špulák, Tomáš 
Rýdl, Antonín Kopáček 

 

OMLUVENÍ ČLENOVÉ OV: 

Jana Illnerová 

 

NEOMLUVENÍ ČLENOVÉ OV: 0 

 

PŘÍTOMNÍ HOSTÉ:  

Jiří Regner – místostarosta, Hana Kopáčková, Pavel Štrof 

 

ZAHÁJENÍ A SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

 

Předseda OV zahájil jednání a konstatoval, že OV je usnášení schopný.  

Byl schválen následující program: 

1. Kontrola plnění usnesení a úkolů 
2. Informace vedení města 
3. Návrhy osadního výboru 
4. Diskuze 
5. Dlouhodobé záležitosti 

přijato, pro 8, proti 0, zdržel se 0 

 

Termín dalšího konání schůze osadního výboru: 6.6 

 

1. KONTROLA PLNĚNÍ USNESENÍ A ÚKOLŮ 

1.1 OPRAVA ULICE NA STRŽI 

 



 

 

 

 

Počítá se s opravou kompletně celé ulice, včetně podloží. 

Aktuálně však proběhne pouze oprava živičného krytu v hodnotě 200.000,- Kč (v rozpočtu města) 

 

 

1.2 PŘÍSTUPOVÁ BRANKA ZA ŠKOLOU 

Zájem vybudovat branku ze strany školy stále trvá. Paní Petrů z městského úřadu připraví smlouvu o 
přístupu na pozemek k podepsání. 

1.3 PROŘEZÁNÍ STROMŮ 

Dílčí odstranění projednávaných stromů již bylo provedeno a zbytek práce bude proveden v nejbližším 
možném čase. 

 

2. INFORMACE VEDENÍ MĚSTA 

 

2.1 KONTEJNEROVÁ HNÍZDA 

V dubnu 2024 začnou být rušena kontejnerová hnízda. Postup rušení zatím není znám, avšak do 
konce června by měla být kontejnerová místa v našem města omezena na absolutní minimum. 

U sběrného dvora by měly být k dispozici volně přístupné kontejnery 24/7. 

 

2.2 CESTA KOLEM ŠKOLY 

Oprava cesty kolem školy se všemi následnými úpravami byla zdárně dokončena. 

 



 

 

 

2.3 CHODNÍK OD ŠKOLY 

Na místě zamýšleného chodníku a především jeho pokračování na prostor bezpečného pro 
přecházení proběhla schůzka dotčených občanů a kompetentních osob.   Vše je na dobré cestě 
k vypracování projektu. 

Pan Rýdl navrhuje, aby na břehu potoka nebyla budována drahá opěrná zeď, avšak aby byl potok 
zatrubněn. 

Osadní výbor s tímto návrhem souhlasí a pan místostarosta tuto variantu prověří. 

 

 

2.4 HŘIŠTĚ HORNÍ KOSTELEC 

V této věci je vše beze změn a stále netrpělivě čekáme na odhad od pana odhadce. Jakmile bude 
odhad k dispozici, bude možné pokračovat ve vyjednávání s Českou obcí sokolskou. 



 

 

 

 

2.5 KŘIŽOVATKA U SEKYRKÁRNY 

Realizace této akce má již své stavební povolení a započne v tomto roce 2024. 

 

2.6 KANALIZACE OD KŘIŽOVATKY U SEKYRKÁRNY AŽ K LESU 

Právě probíhají práce na projektové dokumentaci potřebné k realizaci této kanalizace. 

  

2.7 CESTA PŘES KONČINY 

Podrobnější informace jsou k dispozici v minulém zápise z osadního výboru – 30. 11. 2023 

Oprava cesty je závislá na přidělení dotace. Jakmile bude vypsán vhodný dotační titul, bude město 
žádat o dotaci znovu. 

 

2.8 CHYBĚJÍCÍ ASISTENTI PRO PŘECHÁZENÍ NA PŘECHODECH 

Členové osadního výboru děkují zaměstnancům městské policie za asistenci na přechodu u školy. 

 

3. NÁVRHY OSADNÍHO VÝBORU 

 

3.1 PARKOVÁNÍ V CENTRU MĚSTA – AUTOBUSOVÉ NÁDRAŽÍ 

Dopravní komise města rozhodla o tom, že je parkovacích míst dostatek a to včetně míst s omezeným 
časem parkování. 

Parkování na autobusovém nádraží bude po dobu opravy Sokolské ulice upraveno. 

Osadní výbor navrhuje, aby bylo i po dobu „zvláštního režimu“ zachováno nebo lépe rozšířeno 
množství parkovacích míst s omezenou délkou parkování (parkovací hodiny). 

PŘIJATO, PRO 8, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 

3.2 ASISTENTI NA PŘECHÁZENÍ 

Osadní výbor navrhuje, aby se službou asistence při přecházení v potřebné době vypomohli 
zaměstnanci odboru místního hospodářství 

PŘIJATO, PRO 8, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 

 



 

 

 

4. DISKUZE 

 

František Kment – z minulého osadního výboru 

4.3 CHODNÍK OD ŠKOLY – ODVODNĚNÍ  

Nebylo na OV připomenuto. 

 

4.4 ZNAČKA PŘED PANÍ ILLNEROVOU  

Bylo předáno dopravní komisi na projednání. 

 

4.5 PROŘEZÁNÍ ALEJE ZA PANÍ ILLNEROVOU 

Vzhledem k tomu, že se jedná o pozemky města, tak dojde k projednání s kompetentními úředníky. 

 

Ladislav Kollert 

4.6 CESTA NA BOHDAŠÍN  

Pozemek bývalé skládky na Bohdašíně je využíván k ukládání velkého množství stavebního materiálu. 
Bohužel těžká technika převážející materiál cestu ke skládce stále více demoluje a také znečišťuje. 

Z důvodu přibývajících děr a výmolů ji následně není možné kvalitně umýt a vše se jen zhoršuje. 

 

 

Pavel Štrof 

4.7 ZASTÁVKA U KOVÁRNY 



 

 

 

Zastávka ve směru z Červ. Kost. na Hronov je příliš blízko křižovatce u Sekyrkárny. Při zastavení 
autobusu na zastávce dochází k nebezpečné situaci. Auta, která předjíždí stojící autobus se mohou 
dostat do kolize s vozidly v pohybu ze směru ode Rtyně.  

Pan Štrof by navrhoval posunutí této zastávky „níže“ – dále od křižovatky. 

Odpověď vzešla z diskuze  

Umístění autobusových zastávek se řešilo již při nedávné rekonstrukci této silnice. Současná varianta 
umístění této zastávky a posunutí zastávky v opačném směru „níže“ (dále od křižovatky) se jevila jako 
jediná možná. 

Bohužel je stavba již dokončena, zkolaudována a jakékoliv další úpravy nejsou možné. 

 

Vozidla stojící za autobusem by neměla autobus vůbec předjíždět a měla by vyčkat krátkou dobu, než 
se autobus opět rozjede. 

 

 

4.8 UMÍSTĚNÍ NOVÉHO LED OSVĚTLENÍ 

V Horním Kostelci bylo staré osvětlení nahrazeno za nové úsporné. 

Bohužel mají nová světla menší intenzitu svitu a na úseku od odbočky na Hronov po provozovnu Kuko 
vzniklo neosvětlené území. 

Pan místostarosta zjistí a případně zjedná nápravu umístěním dalšího extra svítidla na jeden ze 
sloupů el. vedení. 

 

5. DLOUHODOBÉ ZÁLEŽITOSTI 

 

1. VYVĚRÁNÍ VODY ZE STRÁŇKY U PANA KULDY 



 

 

 

Paní Jana Illnerová nafotila a natočila vyvěrání vody, které se objevovalo zhruba po dobu 14 dnů. 
Fotografie a videa dala panu místostarostovi k dispozici k dalšímu posouzení. 

 

2.  ÚPRAVA MÁCHADLA 

Výhledově ano. - podrobnosti v zápise z OV ze dne 21. 3. 2023 

3.  CESTA PŘES KONČINY 

Viz. bod 2.7 

4.  UMÍSTĚNÍ ODPADKOVÝCH KOŠŮ 

Umístění odpadkových košů bude provedeno na místa navržená v zápise z OV ze dne 14. 9. 2023. 

 

           5. NOVÝ CHODNÍK OD ŠKOLY 

Viz. bod 2.3 

 

6.  UMÍSTĚNÍ MĚŘIČŮ RYCHLOSTI 

Umístění měřičů rychlosti bylo odmítnuto panem Kultem. Snaha řešit nepovolenou rychlost vozidel 
v úseku Horního Kostelce bude přetrvávat. -  podrobnosti v zápise z OV ze dne 14. 9. 2023 

 

7. TÍŽIVÁ SITUACE OBČANKY HORNÍHO KOSTELCE 

Situace naší spoluobčanky byla několikrát projednávána s vedoucí sociálního odboru a možností není 
mnoho. Výhledově by měla být k alespoň forma potravinové pomoci. 

Dle informací od zaměstnanců úřadu práce si paní Š. svou situaci velmi zkomplikovala neomluvenými 
absencemi na povinných schůzkách na již zmíněném úřadu práce. 

 

8. PŘÍSTŘEŠEK NA AUTOBUSOVÉ ZASTÁVCE KOVÁRNA 

Stavba přístřešku bude realizována v tomto roce 2024. 

 

Zapsal: Vojtěch Špulák 

Dne: 7. března 2024 
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